
 

Protokoll för styrelsemöte i Svensk Barnkardiologisk Förening 

Måndag 17 januari 2022 kl 16 via ZOOM  

Närvarande: Maria Alpman, Jan Bergils, Annika Öhman, Ida Jeremiasen och Jenny  

§1. Mötet öppnandes av ordförande Maria Alpman 

§2. Dagordning godkändes av mötet 

§3. Föregående protokoll godkändes 

§4. Rapport om föreningens ekonomi-inget nytt 

§5. Hemsidan- Annika Öhman rapporterar: Nätverket för barnhjärtsjukvård ligger nu på en plattform 

(Alfresco/ Barium) som kommer att bytas ut till Micorsofts SOFIA/ Sharepoint. Här behöver alltså en 

länk ändras. 

§6. Årsmöte: kallelse har gått ut till medlemmarna. MA skickar ut verksamhetsberättelse. JB och MAs 
mandattider går ut i och med årsmötet. MA kontaktar valberedningen inför årsmötet.  

§7. Regiondagarna:  Program och Inbjudan kommer att skickas ut efter att arrangörerna Göteborg och 
Lund har ett möte. Save the date har skickats ut. Det visade sig då att maillistan har problem. Mötet 
beslutar att SBKF hjälper till att skicka ut inbjudan till medlemmarna.  

§8. Barnveckan 2022, Halmstad 22-31 mars 2022: inget nytt.  

§9. Kardiovaskulära vårmötet: inget nytt 

§10. Information om SWEDCON: IJ rapporterar. Oavslutade registreringar är ett bekymmer. Här 
behöves påminnelse.  

§11. BLF 

a. Covidvaccination: Comrinaty nu godkänt från 5 års ålder. Halvdos ges till barn 5-11 år. FoHM 
har gått ut med fråga om BLF vill rekommendera allmän vaccination i denna åldersgrupp. Se 
separat mail med BLFs svar.  
 

§12. Utbildning  

a. Studierektorsmöte: inget nytt att rapportera 
b. SK-kurser:  ny utlysning kommer i februari 

§13 Nya medlemmar: Karin Lundberg Linköping antogs som medlem i SBKF. 

§14. Övriga frågor  



Förfrågan från BVC överläkare norra regionen som vill återinföra BVC besök vid tre års ålder och vill ha 
styrelsens synpunkter. Styrelsen konstaterar att det finns stöd för läkarundersökning av denna 
åldersgrupp i den nationella rikshandboken och vi anser att upprepade läkarundersökningar är till 
nytta för att upptäcka hjärtfel såsom ASD och Coarctation. 

IJ tar upp frågan kring Rutiner kring bedömning av blåsljud. EKG eller inte. Olika rutiner diskuteras. 

§15. Nästa styrelsemöte tisdag 15/2 16.00 

§16. Mötet avslutas av Maria Sjöborg Alpman   

 

 

För styrelsen, Jenny Alenius Dahlqvist 


